
 ההספד של עודד 

 

 אסתי לא איתנו 

 זה פשוט לא נתפס 

 גם אם אומר זאת שוב, זה פשוט לא נשמע מציאותי. 

אסתי הייתה בהחלט העוגן המשפחתי. מצד אחד תמיד שמחה ומחייכת ופשוט אוהבת את החיים,  

 ומצד שני שקולה, חכמה ואחראית. תמיד עם עצה טובה ולב זהב. 

 אסתי וגדי היו זיווג משמים. כל כך שונים זה מזו אבל עם הרמוניה מושלמת.  

 גדי תמיד אמר לי שהמזל שלנו העורפים זה הנשים שאיתנו. כמה שהוא צדק.  

 אסתי הייתה אישה שאהובה על כולם, היה בה רק טוב ובכמויות.  

אכן אצלנו מתקשים להגיע    תמיד קיטרנו גדי ואני בחיוך על המטבוליזם הבעייתי של משפחת עורף,

.   90לגיל גבורות. אבל בנינו על משפחת רוזנצווייג שכן כמעט כולם פגשו או פוגשים את הקידומת 

 לצערי זה לא עזר.  

לאסתי הייתה חשובה מאוד החברות הקרובה והחיבור במשפחה המצומצמת והרחבה. והיא אכן  

 וברת ומלוכדת.  דאגה לכך כל חייה, והתוצאה מדהימה. משפחה אוהבת מח

 מבטיח שנמשיך כך. 

 נוחי על משכבך בשלום. 


